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مدیران وقت جای ضوابط اداری را با رفاقت عوض کرده بودند

افشای بخشی از تخلفات مالی فدراسیون فوتبال در سال ۹۳ 
سرویس ورزشی-

در اسناد حسابرســی مالی منتهی به سال ۱۳۹۳ 
فدراســیون فوتبال که ریاست آن را در آن زمان علی 
کفاشــیان برعهده داشــته ، موارد متعددی از جمله 
پرداخت هــای نابجــا، هزینه های اضافــی، تخلف از 
تشــریفات لازم برای دریافت و پرداخت پول و ارز و 
برای پرداخت بدهی ها  نامتعارف  از روش های  استفاده 

و حقوق افراد و... وجود دارد. 
مسئولان فدراسیون فوتبال همواره از ماهیت فوتبال ایران 
دفاع کرده و آن را فاقد فســاد دانســته اند. شاید بتوان فضای 
کلی فوتبال ایران را عاری از کثیفی و فساد دانست اما طبیعی 
است که حتی در یک سازمان پول های هنگفت وجود داشته 
باشد و حســاب ها دقیقا بررسی نشوند و نظارت کافی نباشد، 
احتمال فساد یا تخلف بسیار زیاد می شود. در اسناد حسابرسی 
مالی منتهی به ســال ۱۳۹۳ فدراسیون فوتبال که ریاست آن 
را در آن زمان علی کفاشیان برعهده داشته ، موارد متعددی از 
جمله پرداخت های نابجا، هزینه های اضافی، تخلف از تشریفات 
لازم برای دریافت و پرداخت پول و ارز و استفاده از روش های 
نامتعارف برای پرداخت بدهی ها و حقوق افراد و ... وجود دارد.

بیشــترین حجم تخلف ها که در این گزارش آمده مربوط 
به اسناد منتهی به ســال های ۹۲ و ۹۳ است. در این گزارش 
ایرادهایــی مطرح شــده کــه تعجب برانگیز و بیشــتر از آن 
تاســف انگیز اســت.باید دید چرا چنین هزینه های گزافی به 
فوتبال تحمیل شده و سودش به جیب چه فرد یا افرادی رفته 
است؟ اینکه گفته می شود حساب ها باید شفاف باشد تا جلوی 
فساد گرفته شود، در فدراسیون فوتبال مصداق پیدا می کند. 
تا وقتی فدراســیون فوتبال حساب هایش را شفاف اعلام نکند 
نمی شود انتظار داشت که باشگاه ها هم در روند حرفه ای شدن 
خود شفاف ســازی مالی کنند تا فضای فوتبــال ایران کاملا 

روشن و شفاف شود.
برخی از اسناد مبهم مالی حسابرسی شده در فدراسیون 

فوتبال که خبرگزاری ایسنا روز گذشته آنها را منتشر کرد به 
این شرح است:

- سند ۴۲۱ مورخ ۹۲/۷/۲۰
هزینه های پرداختی به هتل آزادی توســط شرکت آیتو 
بابت مســابقه تیم ملی بزرگسالان با تیم کره جنوبی به مبلغ 
۱.۴۹6.85۰.5۰۰ ریال فاقد تایید رئیس فدراسیون می باشد. 
همچنین تعداد اتاق های درخواســتی با اتاق های ارائه شــده 
مغایرت شده و اسامی افراد استفاده کننده نیز در ضمائم ارائه 

شده وجود ندارد.
- اســناد شــماره ۳۳۷ مــورخ ۹۲/۷/۹ و ۹۲8 مــورخ 

۹۲/۱۰/۲۳
دبیرکل وقت فدراسیون تا سقف ۲۰۰ میلیون ریال مجاز 
به دســتور مالی بوده لکن مبلــغ 65۳.۳۷6.۰۰۰ ریال بابت 

سند ۳۳۷ و مبلغ 5۲6.۱66.۰۰۰ بابت سند ۹۲8 درخصوص 
پرداخت هزینه های آژانس هواپیمایی »س« مشاهده شد که 
توســط نامبرده تایید و قبل از رویت خزانه دار از طریق مدیر 
مالی و آقای »ه« دســتور بررسی و اقدام صادر شده است که 
این موضوع مغایر با دســتورالعمل ها و آیین نامه های مربوطه 

می باشد.
- سند شماره ۱556 مورخ ۲۰ / ۲ / ۹۳

مبلغ ۷.۹8۲.۹55.55۰ ریال بابــت اردوی خارجی تیم 
بزرگســالان در آفریقای جنوبی هزینه گردید که مبلغ هزینه 
شــده از محل علی الحساب های ارزی آقای س.م.ط به ترتیب 
مبلغ 68۴ دلار از محل 6۱.۰۰۰ دلار ســند شــماره ۱۳۰۴، 
مبلــغ ۲۲.۳۰۰ دلار از محــل ۲۹.۳۰۰ دلار ســند شــماره 
۱۳6۴ و مبلغ ۱۹۷.۳5۷ دلار از محل ۳56.۰۰۰ دلار ســند 

۱۴۱۲ صورت پذیرفته است. بزرگ ترین ایراد وارده مربوط به 
عدم تسویه علی الحســاب های ارزی می باشد و نامبرده بدون 
تسویه نمود علی الحساب های قبلی مکررا دلار دریافت نموده 
است. لازم به ذکراســت مبلغ مذکور علاوه بر ایرادات وارده، 
درخصوص نحوه پرداخت، ماهیت تنخواه داشته و پرداخت از 
محل علی الحســاب فاقد وجاهت قانونی است. ضمنا پرداخت 
مبلغ۲۳.۴5۰ دلار و ۳۱8۹ دلار در دو نوبت بابت اضافه بار به 

صرفه و صلاح نبوده است.
- سند شماره ۱۳6۴ مورخ ۹۳/۱/۱۷

مبلــغ ۷۳۲.5۰۰.۰۰۰ ریال بابت تفاوت تســعیر نرخ ارز 
به تعــداد ۲۹.۳۰۰ دلار بــه نرخ ۲5.۰۰۰ ریال به حســاب 
علی الحســاب ارزی آقای س.م.ط منظور گردیده اســت که 
ضمائم ســند بیانگر آن اســت که مبلغ مذکور در سفر دوبی 
نامبرده از آقای ه.م در قالب تنخواه دریافت نموده است که با 
توجه به طرف حساب، کل مبلغ دریافتی از آقای ه.م به حساب 
درآمدی منظور شــده اســت که اولا ماهیت نوع درآمد ثبت 
شــده نامشخص بوده و ثانیا بر خلاف مقررات عملیات مذکور 
از طریق حساب بانکی انجام نگردیده است و آقای »ک« راسا 
دستور در اختیار گذاشتن مبلغ فوق و منظور نمودن به حساب 

علی الحساب شخص آقای »ط« را صادر نموده است.
- سند شماره 5۰۴ مورخ ۹۲/۷/۳۰

هزینه های اعزام تیم ملی بزرگسالان، مشوقین، خبرنگاران 
و مسئولان به کشــور کره بابت مســابقه های مقدماتی جام 
جهانــی ۲۰۱۴ به مبلغ۲.8۳5.۱۴۰.۳۲۰ ریال که با توجه به 
گزارش واحد رســیدگی امور مالی تعداد ۳۹ نفر شــامل ۱۱ 
پیشکســوت، ۱۱ لیدر، ۱۳ خبرنــگار و ۴ نفر مهمانان وزارت 
ورزش بیشــتر از مجوز به کره سفر کرده اند که مبلغ 8.۷5۰ 
دلار بابت پول توجیبی و ســایر هزینه ها به آنها پرداخت شده 
است. همچنین در خصوص پرداخت هزینه های اسکان و بلیت 
رفت و برگشت مســئولان وزارت، مستنداتی در ضمائم سند 

وجود ندارد.

حدیث دشت عشق

به یاد سرباز  شهید»مجید دارمندی«
مادرم! راه من راه ائمه 
و حسین بن علی)ع( است

شــهید »مجید دارمنــدی« در یکم مهرماه 
۱۳۴۱، در روســتاي جوینان از توابع شهرستان 
کاشان چشم به جهان گشود. پدرش حسینعلی، 
کشــاورز بود و مادرش زهرا نام داشــت. درس را 
تــا پایان دوره ابتدایی ادامه داد و ســپس کارگر 
کارگاه بلوز بافی شــد. از ســوی ارتش در جبهه 
حضور یافت. و نهایتاً شــانزدهم بهمن ۱۳6۱، بر 
اثــر اصابت ترکش خمپاره در بیمارســتان دکتر 

شریعتی اصفهان به شهادت رسید. مزار او در گلزار شهدای جوینان واقع می باشد.
وصیتنامه شهید:

اینجانب سرباز وظیفه مجید دارمندی از تمامی کسانی که این وصیت نامه 
را می خوانند و یا می شــنوند می خواهم که امام عزیز را دعا کنید و امام را تنها 
نگذارید و حرف هایش را گوش کنید. پشتیبان ولایت فقیه باشید. شرق و غرب 
از ولایت فقیه می ترســد. پیام من به مردم این اســت که بیشتر به فکر جبهه ها 
باشید که هستید و به جبهه بیایید که جبهه جای عاشقان الله است و اعمالتان 
را نیکو انجام دهید که در قیامت اعمال با انسان است. به امید آنکه هرچه زودتر 
راه کربلا باز شــود و از آنجا به قدس برویم. من از پدر و مادرم می خواهم که در 
شهادتم گریه نکنند و خدا را شکر کنند که این هدیه و قربانی را از آنها پذیرفته 
است. مادرم مبادا به خاطر شهادتم به کسی منت گذارید و یا از انقلاب انتظاری 
داشــته باشید. توکل بر خدا کنید و از او صبر بخواهید که »ان الله مع الصابرین« 
خدا با صابرین است. مادرم از تو می خواهم که برایم خیلی ناراحت نباشی، چون 
این راهی اســت که ائمه اطهار)ع( و حســین بن علی)ع( به ما نشان داده اند و به 
ما آموخته اند که اگر می خواهید زیر بار ذلت زندگی نکنید، با کفر و ســتمگری 
مبارزه کنید. از برادرانم می خواهم که از اســلام دفاع کنید و خود سازی کنید و 

راه شهیدان را ادامه دهید که درخت اسلام سرسبز بماند ...

تیم ملی کشتی آزاد ایران با کسب یک مدال برنز و یک عنوان پنجمی به همراه آمریکا در رده دوم رقابت های 
اوزان غیرالمپیکی قهرمانی جهان قرار گرفت.

در پایان رقابت های کشتی آزاد قهرمانی جهان که در اوزان 6۱ و ۷۰ کیلوگرم به عنوان ۲ وزن غیرالمپیکی برگزار شد، 
تیم ملی کشتی آزاد ایران با مدال برنز مصطفی حسین خانی در وزن ۷۱ کیلوگرم و عنوان پنجمی بهنام احسان پور در وزن 
6۱ کیلوگرم با ۱۴ امتیاز به همراه آمریکا در جایگاه دوم این رقابت ها قرار گرفت.روسیه نیز با یک مدال طلا و یک مدال برنز 
و ۱8 امتیاز در جایگاه نخست قرار گرفت. گرجستان، قزاقستان و ازبکستان نیز هر کدام با ۹ امتیاز مشترکا در جایگاه چهارم 

این رقابت ها قرار گرفتند.

نایب قهرمانی کشتی آزاد ایران در اوزان غیرالمپیکی قهرمانی جهان  هوگوپوشان روی نوار ناکامی قدم برمی دارند

حذف تیم ملی تکواندو از رقابت های جام جهانی باکو 
تیم ملی تکواندوی ایران در ســومین دیدار خود به 
مصاف ترکیه رفت و با قبول شکست در این دیدار از دور 

رقابت ها کنار رفت.
در ادامه بیستمین دوره رقابت های جام جهانی ۲۰۱6 که 
از صبــح دیروز با حضور ۷ تیم برتر جهــان در گروه مردان در 
مجموعه ورزشی المپیک »ســارهادچی« باکو آغاز شده است، 
تیم ملی تکواندوی ایران که در گروه اول این رقابت  ها با تیم های 
ایران، روسیه، کره جنوبی و ترکیه هم گروه شده بود، در سومین 
پیکار خود به مصاف تیم ترکیه رفت و ۳۱ بر ۱۹ شکست خورد.

تیم ملی تکواندوی ایران در اولین مسابقه خود مقابل تیم 

روســیه قرار گرفت و نتیجه را ۱5 بــر ۱6 به نفع خود رقم زد. 
ایران در دومین مبارزه به مصاف کره جنوبی رفت که ۲5 بر ۱۳ 
مغلوب شــد.از گروه اول تیم های ترکیه و کره جنوبی به مرحله 
نیمه نهایی صعود کردند. فرزان عاشــورزاده، ابوالفضل یعقوبی، 
مســعود حجی زواره، سعید رجبی، ســیاوش فخرایی و مهدی 
جلالی ترکیب تیم ملی را در این مسابقات تشکیل دادند.پیش از 
این رقابت ها مسابقات فینال گرند پری برگزار شد که تیم ایران 
تنها به یک طلا توسط مردانی بسنده کرد. مسابقات جام جهانی 
G۲ است و به مقام اول، دوم، سوم و پنجم تیمی به ترتیب ۲۰، 

۱۲، ۷/۲ و ۴/۳۲ امتیاز تعلق می گیرد.

قرعه کشی یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا
مصاف آرسنال با بایرن مونیخ 

و قرعه تکراری پاری سن ژرمن و بارسلونا
تیــم های حاضر در مرحله یک هشــتم نهایی لیگ قهرمانــان اروپا پس از 
برگزاری قرعه کشی حریفان خود را شناختند. قرعه کشی مرحله یک هشتم نهایی 
عصر دیروز در سوییس برگزار شد و ۱6 تیم حاضر در این مرحله حریفان خود را 
شناختند. تیم های اتلتیکومادرید، بارسلونا، لسترسیتی، یوونتوس، ناپولی، آرسنال، 
موناکو و بوروســیا دورتموند در سید یک و پاری سن ژرمن، رئال مادرید، بنفیکا، 
بایرن مونیخ، منچسترسیتی، سویا، لورکوزن و پورتو در سید دو قرار داشتند. بازی 
های رفت در روزهای ۲۴ و ۲5 بهمن و ۳ و ۴ اسفند برگزار می شود و بازی های 
برگشــت در روز های ۱۷،۱8 و در ادامه در روزهای ۲۴ و ۲5 اسفند انجام خواهد 

شد.پس از انجام قرعه کشی تیم ها باید به شکل زیر باهم دیدار کنند: 
* منچسترسیتی ....................................................................................................... موناکو 
* رئال مادرید ............................................................................................................ ناپولی
* بنفیکا .................................................................................................. بوروسیا دورتموند 
* بایرن مونیخ ......................................................................................................... آرسنال
* پورتو ................................................................................................................... یوونتوس
* بایر لورکوزن .............................................................................................. اتلتیکومادرید
* پاری سن ژرمن .................................................................................................. بارسلونا
* لسترسیتی ............................................................................................................. سویا

منچستر  یونایتد در لیگ اروپا به سن اتین خورد
قرعه آسان برای یاران آزمون 

و مسیر سخت یاران جهانبخش برای صعود
قرعه کشی مرحله یک شانزدهم نهایی لیگ اروپا راه آسانی را برای صعود به 
مرحله یک هشتم نهایی پیش روی روستوف روسیه قرار داد اما کار آلکمار هلند 

را برای راهیابی به مرحله بعد سخت کرد.
مراســم قرعه کشی هشتمین فصل از رقابت های لیگ اروپا )چهل و ششمین 
فصل با احتســاب جام یوفا( دیروز در مقر یوفا در شهر نیون سوئیس برگزار شد 
و به این ترتیب ۳۲ تیم راه یافته به مرحله یک شــانزدهم نهایی این رقابت ها، 
حریفان خود را شناختند. بر این اساس روستوف روسیه، تیمی که سردار آزمون 
برایش توپ می زند و به واســطه سوم شدن در گروه چهارم لیگ قهرمانان اروپا، 
جواز حضور در لیگ اروپا را کســب کرد، در اولین مرحله حذفی این رقابت ها با 
تیم اسپارتاپراگ جمهوری چک روبه رو خواهد شد. آزِد آلکمار هلند که علیرضا 
جهانبخــش در آن بازی می کنــد و از مرحله گروهی لیگ اروپا صعود کرده، در 
مرحله یک شــانزدهم نهایی این رقابت ها با لیون، تیم ســوم گروه هشتم لیگ 
قهرمانان اروپا و نایب قهرمان فصل گذشته لوشامپیونه فرانسه روبه رو خواهد شد.
در این مرحله هشت تیم ســوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا به ۱۲ تیم 
صعــود کننده از مرحله گروهی لیگ اروپا ملحق می شــوند تا اولین دور حذفی در 
مرحله نهایی رقابت ها در قالب ۱6 بازی برگزار شــود. از دیگر بازی های مهم مرحله 
یک شانزدهم نهایی لیگ اروپا می تواند به مصاف منچستریونایتد، پرافتخارترین تیم 
فوتبال انگلیس با تیم سن اتین فرانسه و نیز جدال تیم های رم و ویارئال اشاره کرد. 
برنامه ۱6 بازی مرحله یک شانزدهم نهایی لیگ اروپا که دور رفت آنها روز۱۹ اسفند 

و دور برگشت شان یک هفته بعد۲6 اسفند برگزار می شود، به شرح زیر است:
* اتلتیک بیلبائو )اسپانیا( ......................................................... آپوئول نیکوزیا )قبرس(
* لژیا ورشو )لهستان( .............................................................................. آژاکس )هلند(
* اندرلشت )بلژیک( .................................................................................. زنیت )روسیه(
* آسترا )رومانی( ....................................................................................... خنک )بلژیک(
* منچستریونایتد )انگلیس( .............................................................. سن اتین )فرانسه(
* ویارئال )اسپانیا( ............................................................................................ رم )ایتالیا(
* لودوگورتس رازگراد )بلغارستان( ............................................ کپنهاگن )دانمارک(
* سلتاویگو )اسپانیا( .......................................................... شاختار دونتسک )اوکراین(
* المپیاکوس )یونان( ................................................................. عثمانلی اسپور )ترکیه(
* خنت )بلژیک( ................................................................................... تاتنهام )انگلیس(
* روستوف )روسیه( ......................................................... اسپارتاپراگ )جمهوری چک(
* کراسنودار )روسیه( .......................................................................... فنرباغچه )ترکیه(
* بورسیا مونشن گلادباخ )آلمان( ...................................................... فیورنتینا )ایتالیا(
* آزد آلکمار )هلند( .................................................................................. لیون )فرانسه(
* هاپوئل رژیم اشغالگر قدس ......................................................... بشیکتاش )ترکیه(
* پائوک )یونان( ......................................................................................... شالکه )آلمان(
بازیکن چاپه کوئنسه پس از به هوش آمدن چه گفت؟

هلیو نتو یکی از بازماندگان سانحه هوایی کلمبیا پس از به هوش آمدن درباره 
فینال جام آمریکای جنوبی پرســید.هواپیمای حامل بازیکنان چاپ کوئنســه دو 
هفته پیش در کلمبیا سقوط کرد و ۱۹ نفر از اعضای این تیم جان خود را در این 
حادثه از دســت دادند. این تیم برزیلی بــرای برگزاری دیدار نهایی جام آمریکای 
جنوبی به کلمبیا سفر می کرد.سه بازیکن تیم برزیلی از این حادثه جان سالم به در 
بردند که »هلیو نتو« یکی از آنهاست. او که در کما به سر می برد، بالاخره به هوش 
آمد و نخستین سوالی که پرسید، درباره فینال جام آمریکای جنوبی بود. نتو گفت: 
در دیدار نهایی چه اتفاقی افتاد و چه تیمی قهرمان شد؟او پس از به هوش آمدن 
حادثه  کلمبیا را به یاد نداشت و نمی دانست بیشتر اعضای تیمشان در این حادثه 
جان خود را از دســت دادند و بازی به این علت، لغو شده است.کارلوس مندوسا، 
پزشــک بازیکن تیم چاپه کوئنسه در این رابطه گفت: نباید در این شرایط درباره 
اتفاق رخ داده به او حرفی بزنیم. به او شوک وارد می شود و بر شرایط جسمانی اش 

تاثیرگذار خواهد بود. ۴8 ساعت آینده اهمیت زیادی در وضعیت او دارد.
مانچینی گزینه اصلی هدایت پاری سن ژرمن

رسانه های فرانســوی از روبرتو مانچینی به عنوان جدی ترین گزینه هدایت 
پاری ســن ژرمن و جانشــینی اونای امری یاد کردند.پاری سن ژرمن در فصل 
جدید با هدایت اونای امری نه در رقابت های لیگ فرانسه و نه در لیگ قهرمانان 
اروپا خوب نتیجه نگرفت. این در حالی است که بازیکنان بزرگ زیادی در اختیار 
دارد.پاری ســن ژرمن در هفته هفدهم لیگ فرانســه با تساوی دو بر دو در خانه 
برابر نیس متوقف شــد تا بار دیگر انتقادات از اونای امری شدت بگیرد. روزنامه 
سرشــناس لوپاریزین از روبرتــو مانچینی به عنــوان جدی ترین گزینه هدایت 
پاری سن ژرمن یاد و تاکید کرد امری به درهای خروج باشگاه نزدیک شده است. 
این روزنامه نوشت: پاری سن ژرمن نتایج ناامید کننده ای به دست آورد. احتمال 
اخراج امری زیاد است. روبرتو مانچینی نزدیک ترین گزینه به هدایت پاری سن 
ژرمن است چراکه این مربی بعد  از جدایی از اینتر، هدایت هیچ تیمی را برعهده 
نگرفته است.پاری سن ژرمن در جدول رده بندی با ۳6 امتیاز در رده سوم جای 

دارد و با تیم صدرنشین نیس چهار امتیاز اختلاف دارد.

فیفا مراکش را جایگزین ساحل عاج کرد
طبــق اعلام فیفا تیم هــای ملی ایران و مراکش ۱۷ دی ماه امســال به 
مصاف هم می روند. سایت فدراسیون جهانی فوتبال دیروز در برنامه  بازی های 
تیم ملی ایران و مراکش، دیدار تیم های ملی دو کشــور را به صورت رسمی 
تأیید و اعلام کرد. طبق اعلام فیفا تیم های ملی ایران و مراکش ۱۷ دی ماه 
امســال به مصاف هم می روند.این در حالی است که پیش از این اعلام شده 
تیم  ملی ایران قرار است در تاریخ ۱۹ دی در امارات میزبان ساحل عاج باشد 
که این دیدار لغو شده و به نظر می رسد دیدار با مراکش جایگزین این دیدار 
شده است. نکته جالب اینکه مکان برگزاری دیدار ایران و مراکش هنوز اعلام 

نشده است.
یک پرسپولیسی دیگر خواهان جدایی شد

مدافع تیم فوتبال پرســپولیس به دلیل نیمکت نشــینی در این تیم قصد 
دارد در نیم فصل از جمع سرخ پوشــان جدا شود. پس از مطرح شدن نام احمد 
نوراللهی در لیست خروجی پرسپولیس محمد امین آرام طبع مدافع تیم فوتبال 
پرسپولیس به دلیل ادامه یافتن نیمکت نشینی های او در این تیم قصد جدایی از 
جمع سرخ پوشان را دارد. در همین رابطه این بازیکن دیروز پس از تمرین تیمش 
جلســه ای با برانکو سرمربی پرسپولیس برگزار کرد تا علت نیمکت نشینی هایش 
را جویا شــود. همچنین آرام طبع از برانکو درخواســت کرد تا پس از صحبت با 
مسئولان باشگاه این بازیکن بتواند در نیم فصل بدون موضوع خاصی از این تیم 
جدا شود.با جدایی آرام طبع و حضور احمد نوراللهی در تیمی نظامی و همچنین 
جدایی ساســان انصاری و احتمال جدایی دو ،سه بازیکن خارجی دیگر در نیم 
فصل، برانکو ایوانکوویچ برخلاف فصل گذشــته باید بــه ترمیم کامل تیم و به 
خصوص نیمکت اش بپردازد تا با توجه به سنگینی دیدارهای پیش رو در لیگ 
برتر و همچنین حضور این تیم در لیگ قهرمانان و تعدد ملی پوشــان این تیم، 

صدرنشینی سرخپوشان در لیگ برتر به خطر نیفتد.
بزرگداشت حضرت عبدالعظیم حسنی در جام حذفی

مرحله یک چهــارم نهایی جام حذفی به بزرگداشــت حضرت عبدالعظیم 
حسنی اختصاص دارد. سایت سازمان لیگ فوتبال ایران، به مناسبت فرار رسیدن 
ایام ولادت حضرت عبدالعظیم حســنی )از نوادگان حضرت امام حسن مجتبی 
علیه السّلام ؛ شاه عبدالعظیم( مسابقات مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی که 
در تاریخ ۳۰ آذرماه و اول دی ماه  ۹5 برگزار می شــود به بزرگداشــت  شــاه 
عبدالعظیــم اختصاص پیدا می کند. حضرت عبدالعظیم از نوادگان امام حســن 
مجتبی)ع( است که محضر چهار امام معصوم را درک کرده اند و به فرموده امام 
هادی)ع( زیارت ایشان ثواب زیارت سیدالشهدا را دارد. ایشان سفیر حضرت امام 

هادی)ع( در ایران بوده است.
جریمه مالی استقلال و تراکتورسازی از سوی کمیته انضباطی

کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال رای خود را در خصوص بازی تیم های 
استقلال تهران با تراکتورسازی تبریز صادر کرد. در دیدار تیم های استقلال تهران 
و تراکتو رسازی تبریز که در تارخ ۱8 آذر ماه برگزار شد از سوی تماشاگران هر دو 
تیم تخلفاتی مبنی بر فحاشــی و پرتاب اشیاء رخ داد. از آنجایی که این تخلفات 
منطبق با بندهای ۱ و ۳ ماده ۷۹ آیین نامه انضباطی است کمیته انضباطی، تیم 
تراکتور ســازی تبریز را به پرداخت مبلغ هشتاد میلیون ریال و تیم استقلال را 
به دلیل فحاشــی و پرتاب اشیاء به داخل زمین مسابقه که در یک مورد به یکی 
از بازیکنان حریف اصابت کرد، به پرداخت مبلغ دویســت میلیون ریال جریمه 

نقدی محکوم کرد.
آجورلو: شعارهای تفرقه افکن 

مورد تایید مردم آذربایجان نیست
مدیرعامل باشگاه تراکتورسازی می گوید هرگونه حرف و سخنی که بخواهد 
خدشــه ای به یکپارچگی ایــران وارد کند مورد تایید مردم آذربایجان نیســت. 
مصطفی آجورلو مدیرعامل باشگاه تراکتورسازی در ارتباط با حواشی پیش آمده 
پس از دیدار تراکتورسازی و استقلال پیامی منتشر کرد. در متن این پیام آمده 

است:
بسم الله الرحمن الرحیم
»آذربایجان سر ایران است« مقام معظم رهبری

در پي بروز مسائل اخیر ، لازم مي دانم به برخي نکات اشاره کنم. 
۱- مــردم آذربایجان با وجود برخی گلایه ها از بی احترامی اقوام به یکدیگر 
که هویــت و قومیت آنها را هدف مي گیرد و برخي اوقــات نمونه آن در برخي 
ورزشگاه ها مشاهده مي شود، هرگز خود را جدای از کشور و ملت ایران ندانسته اند 
و همواره به ایرانی بودن و مســلمان بودن خــود افتخار کرده اند که نوای حیدر 
حیدر هواداران تراکتور خود نشانه ای از این موضوع است و درعین  حال این توقع 
را داشته اند که به قومیت و زبان آنان احترام گذاشته شود. آنان برای یکپارچگی 
و عزت و پیشــرفت ایران از خون خــود هم مضایقه نکردند چنان که از باقرخان 
و ســتارخان تا باکری ها برای وحدت و پیشرفت ایران از پای ننشسته اند و جان 
خــود را نثار ایران کرده اند. نباید فرامــوش کنیم که پیکر پاک فرمانده بزرگ و 
نمــاد غیرت آذربایجان آقای مهدي باکري اکنون در خوزســتان و خلیج فارس 
اســت. پس من تردید ندارم که هرگونه حرف و سخنی که بخواهد خدشه اي به 

یکپارچگي ایران وارد کند، مورد تأیید مردم غیور آذربایجان نیست. 
۲- مردم آذربایجان مردمی مهربان، باصفا، صمیمي، مسلمان، ایران دوست، 
عاشــق اهل بیت عصمت و طهارت هستند و از شمال تا جنوب ایران را عاشقانه 
دوســت می دارند. از آذربایجان و خزر و دریاچه ارومیه تا خلیج  فارس را وطن و 

سرای خود می دانند. شک نکنید که آذربایجان نماد غیرت ایران است.
۳- ما همگی با هم برادر هســتیم، بــا زبان های مختلف، با اقوام مختلف، با 
گویش های مختلف.همه اقوام به قومیت و ایرانیت خود افتخار می کنند و این از 
ظرافت و دقت ایرانیان اســت که این دو را با هم و در کنار هم مي خواهند. باید 
به این تفاوت ها احترام گذاشت. ما ملتی هستیم که با وجود تفاوت های خود در 

مرزی مشترک و زیر یک پرچم به افتخار ایران اسلامی می اندیشیم.
۴- از هواداران، کادر فنی و بازیکنان عزیز تراکتورسازی می خواهم با تمرکز 
و جدیــت راه قهرمانی را ادامه دهند و در این مســیر لحظه ای تردید نکنند که 
تراکتور می تواند امســال دو جام قهرمانی را کسب کند. امروز تراکتور به واسطه 
حمایت هوادارانش تبدیل به قطب فوتبال ایران شــده است. ما این مسیر را به 

لطف خداوند تا قهرماني آسیا ادامه مي دهیم.

رئیس پیشین کمیســیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی تأکید کرد که 
بررســی های صورت گرفته در مجلس نهم وجود فساد در فوتبال را ثابت کرده 

است.
علی پورمختار که در مجلس نهم شورای اسلامی وظیفه ریاست کمیسیون 
اصل ۹۰ را به عهده داشــت و در پرونده فســاد در فوتبال هم مدت ها تحقیق 
و بررســی انجام داد در خصوص این پرونده صحبت هایی انجام داده اســت که 

گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:
* به همه مسائل و فســادهای فوتبال در مجلس رسیدگی شد و گزارش آن را 
هم در مجلس قرائت کردیم. فســادهایی که صورت گرفته روشن و گزارش آن 
موجود است، اما چون این گزارش در اواخر مجلس نهم آماده شد فرصت نکردیم 
آن را برای رســیدگی به قوه قضائیه بفرســتیم و اکنون باید این گزارش به قوه 

قضائیه ارجاع شود.
* مســائلی که در این پرونده موجود است و این مسائل جرم محسوب می شود، 
باید به قوه قضائیه برود تا به آن رسیدگی کنند و برخی مسائل هم در گزارش به 
عنوان تخلف وجود دارد که وزارت ورزش و جوانان باید با آنها برخورد کند. حالا 
ارجاع این پرونده به قوه قضائیه و وزارت ورزش و جوانان وظیفه کمیسیون اصل 

۹۰ است تا پس از جمع بندی پرونده به مرجع قضایی ارسال شود.
* بالاخره چیزی که ما دیدیم و مواردی که در مجلس قرائت شد، حاکی از وجود 
برخی مفاســد در فوتبال بود. این نظر مجلس بود که باید به آن رسیدگی شود. 
مستند گزارش فساد در فوتبال در کمیسیون اصل ۹۰ بود که به جوانب مختلف 

آن در هفت و هشت بند رسیدگی شده است.
*درباره اینکه عنوان می شــود برخی در تلاش هستند اسامی برخی خواص را از 
پرونده فساد در فوتبال خارج کنند باید بگویم حداقل کسی به من مراجعه نکرد 
و توصیه ای در این خصوص نداشت که این بحث مطرح نشود یا به آن رسیدگی 
نشــود. شاید به من این موضوع گفته نشده باشــد، اما به آقای شاه حسینی که 

مسئول مستقیم رسیدگی به پرونده بود مسائلی گفته اند.
* کمیسیون اصل ۹۰ باید گزارش را به قوه قضائیه بفرستد. وظیفه شاه حسینی 
بــود که در نهایت این پرونده را تنظیم و مســتندات را آماده کند که پرونده به 

قوه قضائیه برود، اما این موضوع تاکنون در مجلس جدید پیگیری نشده است.

قوه قضائیه باید به جرم ها رسیدگی کند
پورمختار: فسادهای فوتبال روشن 

و گزارش آن موجود است

وزیر ورزش و جوانان ابراز امیدواری کرد اســتقلال از مرحله پلی آف لیگ قهرمانان آسیا با موفقیت عبور کند و به 
همراه ۳ نماینده دیگر ایران، نتایج بهتری نسبت به گذشته بگیرند.

مسعود سلطانی فر در دیدار با سیدرضا افتخاری، مدیرعامل و علیرضا منصوریان، سرمربی استقلال، با اشاره به علاقمندان بی شمار 
دو تیم استقلال و پرسپولیس، آنها را سرمایه های مهم ورزش و فوتبال کشور دانست.سلطانی فر گفت: امیدوارم که استقلال بتواند از 
مرحله پلی آف لیگ قهرمانان آسیا با موفقیت رد شود و به همراه ۳ نماینده دیگر ایران، در مرحله نهایی این لیگ نتایج بهتری نسبت به 
گذشته بگیرند.وزیر ورزش و جوانان با اشاره به آخرین قهرمانی ایران در مسابقات باشگاه های آسیا گفت: بیش از دو دهه از این موضوع 
ســپری شــده و به نظرم فوتبال  ایران با تجربه چندین دوره لیگ حرفه ای، به رغم همه مشــکلات و نیازهایی که باشگاه های فوتبال 
دارند، این توان را دارد که مجددا نتایج درخشــانی در این رقابت ها بگیرد. ســلطانی فر بعد از شنیدن گزارش افتخاری و منصوریان در 
مورد آخرین وضعیت تیم فوتبال استقلال، از آنها خواست با قدرت و برنامه کار خود را دنبال و با نتایج خوب دل هواداران را شاد کنند.

وزیر ورزش: استقلال و پرسپولیس سرمایه ورزش و فوتبال هستند 

بازی نمایندگان ایران و عربستان در شهر ثالث برگزار می شود؟!

رئیس فدراسیون فوتبال: اولویت ما بازی در ایران است
یک سایت عربی مدعی شــد قطر و عمان میزبان 
دیدار نمایندگان فوتبال ایران و عربستان در فصل جدید 
لیگ قهرمانان آســیا خواهند بود. این درحالی است که 

ایران هنوز واکنش رسمی نداشته است.
کنفدراسیون فوتبال آسیا با ارســال نامه ای به فدراسیون 
فوتبال عربســتان اعلام کرده که همانند ســال گذشته، دیدار 
تیم های باشگاهی این کشور با ایران در مسابقات لیگ قهرمانان 
آسیا در یک کشور بی طرف برگزار خواهد شد. این خبر بازتاب 
گســترده ای در رسانه کشــورهای عربی داشــته است. سایت 
»کوره« در این ارتباط ضمن انتشــار این خبر، شهرهای مورد 

نظر برای برگزاری این مسابقات را هم اعلام کرده است.
این سایت نوشت: »دوحه و مسقط نزدیک ترین گزینه های 
میزبانی از دیدار تیم های عربستانی و ایرانی است. کنفدراسیون 
فوتبال آسیا به هر دو کشور ایران و عربستان تا دوم ژانویه )۱۳ 
دی( مهلت داده است که کشور مورد نظرشان برای برگزاری این 

مسابقات را تعیین کنند.«
این در حالی است که مســئولان فدراسیون فوتبال ایران 
هم روز یکشــنبه با حضور نمایندگان چهار باشــگاه استقلال، 
پرسپولیس، استقلال خوزستان و ذوب آهن تشکیل جلسه دادند 
تا وضعیت میزبانی در دیدار با تیم های عربســتان را مشــخص 
کنند. مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال اعلام کرده اولویت، 
برگزاری این مسابقات در ایران است. علی کفاشیان نایب رئیس 

فدراســیون فوتبال هم تاکید کرده این مسابقات باید در ایران 
برگزار شــود و AFC در صورت عدم حضور تیم های عربستانی 
باید بازی را با نتیجه سه بر صفر به سود نمایندگان ایران اعلام 
کند! برگزاری بازی تیم های عربستانی و ایرانی در لیگ قهرمانان 

آســیا از سال گذشته و در پی نامساعد شدن روابط سیاسی دو 
کشور از سوی کنفدراســیون فوتبال آسیا اجرایی شد و کشور 
قطر میزبان مسابقات عربستان و کشور عمان میزبان مسابقات 

ایران بود.

مصوبه قبلی یک سال اعتبار داشته است
در همیــن خصوص مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال 
گفت: درجلسه قبلی  در این رابطه تصمیم بر این گرفته شد در 
صورت همگروهی تیم های ایرانی با نمایندگان عربستان ترجیح 
ما این اســت که در کشور ثالث بازی های خود را برگزار کنیم.  
البته اولویت اول ما بازی در ایران است! وی افزود: در این رابطه 
ما نامه ای را به کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال کرده ایم که محل 
رسیدگی به این موضوع کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال 
آسیاست اما برخلاف روال عادی این موضوع در کمیته مسابقات 
این کنفدراسیون  بررسی شده است؛ البته هنوز پاسخی از سوی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا برای ما ارسال نشده است. تاج تاکید 
کرد: طبق اطلاعاتی که به دستمان رسیده مصوبه قبلی یکسال 
اعتبار داشته و شرایط خاص خودش را دارد. رئیس فدراسیون 
فوتبال  گفت: کمیته مسابقات کنفدراسیون فوتبال آسیا کارش 
تدوین مســابقات است و اگر خلافی از ما سرزده باید در کمیته 
انضباطی بررسی شــود. تیم های حاضر در لیگ قهرمانان آسیا 
نباید تحت الشــعاع این موضوع قــرار گیرند و فقط باید به فکر 
آماده سازی و حضور هرچه بهتر در این بازی ها باشند. تاج افزود: 
ارزیابی من نســبت به حضور نمایندگان ایران در این رقابت ها 
مثبت است و باید به گونه ای در این بازی ها حضور داشته باشیم 
که در نهایت امتیاز ما از ســوی کمیته ارزیابی کنفدراســیون 

فوتبال آسیا  باعث شود سهمیه کامل را دریافت کنیم.

سرپرست تیم ملی کشتی فرنگی با بیان اینکه باید به علی اشکانی زمان لازم را دهیم تا خودش را نشان بدهد، 
گفت: اگر برخی به دنبال این هستند که افراد مدنظرشان را وارد تیم ملی کنند باید بگویم از این خبرها نیست.

محمد دلیریان درباره نتایج ضعیف تیم ملی کشتی فرنگی در مسابقات اوزان غیرالمپیکی قهرمانی جهان، اظهار کرد: متاسفانه 
آن چیزی که توقع داشــتیم، اتفاق نیفتاد و اصلًا دو کشــتی گیر ما در حد و اندازه های خود ظاهر نشدند. توقع داشتیم قادریان و 
بیابانگرد بسیار بهتر از این عمل کنند نه اینکه مقابل کشتی گیران نه چندان مطرح در همان دور نخست شکست بخورند و از دور 
رقابت ها کنار بروند. ما حداقل انتظار داشــتیم اگر این کشــتی گیران قرار است بازنده باشند به فینالیست ها ببازند نه اینکه مقابل 
کشــتی گیران گمنام شکســت بخورند. وی درباره عملکرد علی اشکانی و برخی انتقادها نســبت به او پس از مدت زمان اندک از 
حضورش در تیم ملی، گفت: بی انصافی اســت بخواهیم پس از دو ســه ماه به یک مربی انتقادهای شدید وارد کنیم. ما نمی توانیم 
بگوییم این نتایج محصول کار اشــکانی بوده اســت. حداقل باید تا مسابقات جهانی سال آینده صبر کنیم آن وقت درباره عملکرد 
او نظر بدهیم. دلیریان خاطرنشان کرد: اگر برخی به دنبال این هستند با مطرح کردن اینگونه انتقادات نفرات مدنظر خودشان را 
وارد تیم ملی کنند باید به آنها بگویم از این خبرها نیست. ما به اشکانی باید زمان بدهیم تا بتواند خودش را نشان دهد. او حتی 

هنوز کادر فنی اش را انتخاب و تثبیت نکرده و درست نیست پس از گذشت این زمان اندک بخواهیم او را مقصر جلوه بدهیم.

واکنش سرپرست تیم ملی به انتقادات از کادر فنی کشتی فرنگی
مراسم بهترین های تکواندو جهان در سال ۲۰۱۶ در باکو برگزار شد و طی آن سرمربی ایرانی تیم ملی آذربایجان 

به عنوان بهترین مربی جهان انتخاب و معرفی شد.
سومین دوره مراسم انتخاب و معرفی بهترین های جهان معروف به »گالا«ی تکواندو یکشنبه شب در هتل »کمپنیسکی« 
شــهر باکو برگزار شــد و طی آن بهترین های تکواندو در سال ۲۰۱6 انتخاب و معرفی شــدند. در این مراسم رضا مهماندوست 
ســرمربی ایرانی تیم ملی آذربایجان به عنوان بهترین مربی ســال انتخاب و معرفی شد. این برای چهارمین بار بود که این مربی 
چنین عنوان با ارزشی را کسب می کرد. مهماندوست دوبار در سالهای ۲۰۱۰ و ۲۰۱۱ به همراه تیم ملی ایران و یک بار هم در 
سال ۲۰۱5 به عنوان بهترین مربی جهان انتخاب شده بود.  در بخش تکواندوکاران و در بخش دختران »جید جونز« و در بخش 
مردان »ابوغاوش« از کشور اردن که به عنوان پدیده المپیک معرفی شده بود در پایان سال ۲۰۱6 به عنوان برترین تکواندوکار 
انتخاب و معرفی شــدند.در این مراسم فدراســیون تکواندو آذربایجان به عنوان بهترین فدراسیون سال، »چول کیم« از کانادا و 
»ماریا مرکوری« از گرجستان به عنوان بهترین داور مرد و زن سال، بهترین ضربه تکواندو »صالح سیسه« از ساحل عاج که در 
المپیک ریو در مبارزه با »لوتالو« از انگلستان اجرا کرد، انتخاب و معرفی شدند. فدراسیون جهانی تکواندو از سال ۲۰۱۴ اقدام با 

نظر سنجی از داوران، مربیان، ورزشکاران، مسئولان فدراسیون ها و قهرمانان اقدام به انتخاب بهترین های سال می کند.

یک ایرانی بهترین مربی سال ۲۰۱۶ تکواندو جهان 

دبیر فدراســیون هندبال در ابلاغیه ای به مدیران 
عامل باشگاه های لیگ برتر تغییرات اساسی در نحوه 
برگزاری مســابقات را اعلام کرد. براســاس تغییرات 
صورت گرفته بیست و نهمین دوره لیگ برتر هندبال 

ایران تا قبل از ۲5 اسفند ۱۳۹5 پایان می یابد.
لیــگ برتر هندبال که مقرر بود پیــش از این به صورت 
رفت و برگشــتی برگزار و در پایان دور برگشت چهار تیم برتر 
مشــخص شــوند و این تیم ها به صورت ضربدری و پلی آف 
بــا یکدیگر رقابت  کننــد تغییر یافت. اکنون از ســوی دبیر 
فدراسیون هندبال اعلام شــده است که مسابقات به صورت 
رفت و برگشــتی برگزار خواهد شد و در نهایت چهار تیم برتر 
رده بندی را انجام خواهند داد. با نحوه اجرای جدید لیگ برتر 

هندبال لیگ برتر قبل از ۲5 اسفند سال جاری پایان می یابد 
و قهرمان مشخص خواهد شد.ابلاغیه فرامرز می آبادی دبیرکل 
فدراسیون هندبال خطاب به مدیران عامل باشگاه های حاضر 
در لیــگ برتر هندبال: موضوع صعــود چهار تیم برتر پس از 
پایان مسابقات دوره ای و انجام دیدارهای ضربدری، رده بندی 
و فینال موضوع متخذه در جلســه هماهنگی  با باشگاه ها در 
مورخه ۹5/۷/۱8 کن لــم یکن و رده بندی نهایی تیم ها پس 
از پایان ۱8 هفته دیدارهای رفت و برگشــت مشخص خواهد 
شــد. براســاس برنامه جدید لیگ برتر هندبال هر هفته یک 
مســابقه )فواصل 6 یا ۷ روزه( برگزار می گردد هر چند که بنا 
به شرایط ممکن است دو یا ســه هفته مسابقات با فاصله 5 

روزه برگزار شود.

تغییر در نحوه برگزاری لیگ برتر هندبال

کیانوش رستمی در جام باشگاه های وزنه برداری آسیا شرکت نمی کند و سهراب مرادی به همراه تیم ذوب آهن 
دیروز راهی قطر شد.

مســابقات جام باشگاه های وزنه برداری آسیا از بیســت و چهارم آذر در قطر برگزار می شود. از ایران سه تیم ذوب آهن، ملی 
حفاری و نیروی زمینی در این رقابتها حضور دارند  .این ســه تیم ایرانی هر کدام با ۱۰ وزنه بردار راهی قطر می شــوند و در کنگره  
هشــت وزنه بردار اصلی  مشــخص خواهد شد.در تیم ذوب آهن از میان قهرمانان المپیک تنها سهراب مرادی در جام باشگاه های 
آسیا حضور دارد و کیانوش رستمی در این مسابقات شرکت نمی کند. ذوب آهن و ملی حفاری ظهر دیروز راهی محل مسابقات 

شدند و نیروزی زمینی امروز به قطر می رود.

مرحله دوم اردوی تیم ملی ژیمناستیک بزرگسالان 
با حضور ۱۰ ژیمناست برگزار خواهد شد.

از سوی سرمربی تیم ملی ژیمناستیک هنری بزرگسالان، 
نفرات حاضر در مرحله دوم اردوی آمادگی معرفی شدند.عبدالله 
جامعی از بوشــهر، ایمان خاموشی از تهران، سعیدرضا کیخا از 
فارس، نیما عزیزی، سامان مدنی و سامان صادقی از مازندران، 

نیما بیگدلو مهر از قزوین، محمدحسن رشیدی از کیش، پدرام 
زاهدی و فردین عبدالقادر از کردستان، ۱۰ ژیمناستی هستند 
که از ســوی سرمربی تیم ملی به اردو فراخوانده شدند. محمد 
آذرپی )سرمربی( رضا خیرخواه، امید شیخ احمدی و حمیدرضا 
هاشمی )مربی( و اسماعیل خرسندل به عنوان مربی بدنساز در 

کنار تیم ملی حضور خواهند داشت.

دعوت از ۱۰ ژیمناست به اردوی تیم ملی 
غیبت رستمی در جام باشگاه های وزنه برداری آسیا 

سرپرست فدراســیون کاراته گفت: از ابراز تمایل 
برخی اهالی کاراته برای ماندنم در فدراســیون تشکر 
می کنم اما همان طــور که از ابتدا گفتــم ماموریتم 

برگزاری مجمع این فدراسیون است.
حسن طباطبایی در واکنش به ابراز تمایل برخی از اهالی 
کاراته برای ادامه حضور او در این رشــته عنوان کرد: واقعا از 
لطف و محبت خانواده کاراته ممنونم اما از ابتدا هم گفتم که 
کارمند وزارت ورزش هستم و ماموریتم فقط برگزاری مجمع 
این فدراســیون اســت. در طول مدت حضورم در این رشته 
به دنبال پیگیری برنامه هــای کاراته به بهترین نحو بوده ام و 

امیدوارم در این کار موفق بوده باشم. 
وی ادامــه داد: در حال حاضر در فضایی دیگر مشــغول 
انجام وظیفه هســتم و امیدوارم مجمع کاراته به بهترین نحو 
برگزار شود. کاراته ایران پتانسیل بالایی دارد و قطعا می تواند 

در آینده برای ورزش کشــور بیشتر از گذشته افتخارآفرینی 
کند. 

سرپرست فدراسیون کاراته در مورد اینکه احتمال تغییر 
زمان انتخابــات وجود دارد و یا اینکه آیا صلاحیت نامزدهای 
این مجمع دوباره مورد بررســی قــرار خواهد گرفت یا خیر، 
گفت: به امید خدا امیدوارم مجمع در تاریخ اعلام شده برگزار 
شــود ولی در مورد اینکه آیا صلاحیت ها باز هم مورد بررسی 

قرار می گیرند یا نه، اطلاعی ندارم. 
طباطبایی در مورد پاداش ملی پوشــان برای درخشــش 
در رقابت هــای جهانی اتریش گفت: اگــر تعهدی یا قولی به 
بازیکنان داده ایم قطعا به دنبال انجام آن خواهیم بود، در حال 
حاضر هم این برنامه در حال پیگیری است و سعی می کنیم 
جوایــز و پاداش ها را از منابع غیردولتی و اسپانســرها تامین 

کنیم.

از بررسی مجدد صلاحیت نامزدها اطلاعی ندارم
رئیس فدراسیون شمشــیربازی با استعفای دبیر طباطبایی: در فدراسیون کاراته نمی مانم

فدراسیون موافقت کرد.
قبل و بعــد از المپیک ۲۰۱6 ریو، پیمــان فخری، دبیر 
فدراسیون شمشــیربازی بارها اعلام کرد که تمایل دارد فقط 
به عنوان ســرمربی تیم ملی اسلحه سابر فعالیت کند. به نظر 
می رســد بعد از ماه ها فضل الله باقرزاده، رئیس فدراســیون با 
استعفای او موافقت کرده است. با این اتفاق فخری از این پس 
تنها ســرمربی تیم ملی اسلحه سابر است و فدراسیون باید به 

فکر دبیر جدید باشد.
باقرزاده: فخری قانع ام کرد

فضل الله باقرزاده رئیس فدراسیون شمشیربازی، در مورد 
اســتعفای پیمان فخری از دبیری فدراســیون اظهار داشت: 
فخری به عنوان سرمربی تیم ملی یک تیم رویایی را در چند 
سال گذشته ساخته بود که همه اینها با زحمت خودش بوده 
است. ما توانستیم در المپیک ریو چهارم شویم و در مسابقات 
جهانی هم به مقام قهرمانی برسیم. وی ادامه داد: اینطور نبود 
که یک باره او اســتعفا بدهد و ما هــم قبول کنیم بلکه بعد از 

المپیک ریو همدیگر را اقناع کردیم که او دیگر دبیر نباشــد 
و به تیم ملی برســد. من هم برخلاف میل باطنی با استعفای 
او موافقت کردم. رئیس فدراســیون شمشیربازی عنوان کرد: 
فخری با توجه به شرایطی که تیم ملی دارد و مسابقات مهمی 
که در آینده وجود دارد فشار زیادی را تحمل می کند. به همین 
دلیل او می خواست که از سمت دبیری کنار برود و بیشتر روی 
کار فنی تمرکز کنــد. در مجموع از عملکرد او به عنوان دبیر 
بسیار راضی هستم. وی ادامه داد: قرار است او به عنوان مشاور 
عالی در کلیه امور اجرایــی بین الملل به من کمک کند و در 
هیأت رئیســه هم حضور فعال خواهد داشت. در ۳ کرسی که 
در آسیا گرفتیم، شخص پیمان فخری خیلی زحمت کشید در 
حالی که ۲ نفر از افراد ما در جلسه نبودند اما توانستیم کرسی 
بگیریم. باقرزاده در مورد اینکه گفته می شــود علی یعقوبیان 
ملی پوش سابق شمشیربازی به عنوان دبیر معرفی خواهد شد، 
گفت: او می تواند یکی از گزینه ها باشد اما فعلا با وزارت ورزش 
صحبت نکردم. شــاید یک نفر را به عنوان سرپرســت دبیری 

بگذارم و پس از آن تصمیم نهایی را بگیرم.

موافقت باقرزاده با استعفای دبیر فدراسیون شمشیربازی 


